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Rada Gminy podjęła uchwalę budżetową, w której zapisie ujętv został dochód w wysokości 
40.000,00 złotych, będąc}7 wpływem z tytułu darowizny na poczet budowy wiaty 
przystankowej w centrum Żabiej Woli. Jak wynika z informacji na BIP nie zostały podjęte 
żadne działania zmierzające do sfinalizowania tejże inwestycji,

W  dniu 13 sierpnia 2021 próbowałem telefonicznie uzyskać informacje na ten temat.
W tym celu połączyłem się z Referatem Rozwoju i Gospodarki pod kierownictwem Pani 
Lileny Nledźwieckiej, której to jednak nie zastałem. W rozmowie z Panią Agnieszką Karkulak 
dowiedziałem się, że nic nie wie i osobą mogącą udzielić mi informacji jest Pani Niedźwiecka. 
W dniu 16 sierpnia 2021 wysłałem zapytanie skierowane do Pani Eieny Niedźwieckiej drogą 
poczy elektronicznej (załącznik), na które do dziś nie otrzymałem odpowiedzi. Ignorowanie 
nawet prostych i prozaicznych zapytań ze strony Radnych, będących członkami organu 
kontrolnego, jakim jest Rada Gminy, jest niezrozumiałe i nie sprzyja podtrzymaniu samooceny 
kierownictwa urzędu o transparentności, woli współpracy i porozumienia.

W obec powyższego zmuszony jestem do wystąpienia z ponownym zapytaniem w drodze 
interpelacji.

* Co się dzieje w w/w sprawie }

® Jakie prace projekto\ye zostały wykonane ?

« Jaka korespondencja i z kim w rej sprawie powstała ?


